



## Palestinian agricultural development between colonialism, globalization, and liberation: a seminar series

## سلسلة ندوات: تنمية القطاع الزراعي الفلسطيني بين الاستعمار والعولمة والتحرير

7 March 2024

- **Rami Zurayk:** "Making food security and food systems vulnerable as an occupation strategy".
- **Saker El Nour:** "The Structural Crisis of Agri-Food systems in Egypt".

- **رامي رزيق:** "فرض هشاشة الأمن الغذائي والنظم الغذائية كاستراتيجية احتلال".
- **صقر النور:** "الأزمة الهيكلية للنظم الغذائية-الزراعية في مصر".

Arabic with simultaneous translation in English.

العرض باللغة العربية مع ترجمة فورية باللغة الإنجليزية

25 March 2024

- **Faiq Mari:** "Youth agricultural cooperatives in the Palestinian central highlands (West Bank): a model emerging from the contradictions of peripheralization".

- **فائق مرعي:** "التعاونيات الزراعية الشبابية في المرتفعات الوسطى الفلسطينية (الضفة الغربية): نموذج ناشئ عن تناقضات التهميش".

21 April 2024

- **Fairouz Salem:** "Agricultural Work in Palestine between Fragility and Resilience: The Case of the village of Farush Beit Dajan as a model".

- **فيروز سالم:** "العمل الزراعي في فلسطين بين الهشاشة والجلد: قرية فروش بيت دجن نموذجاً".

15 May 2024

- **Mezna Qato & Fadia Panosetti:** "Land and Agrarian Questions in Palestine: A Conversation".

- **مزنة القطو وفادية بنوسيتي:** "حوار: الأرض والمسائل الزراعية في فلسطين".

Part of the Margaret Anstee Centre seminar series.

2 June 2024

- **Paul Kohlbray:** "Agrarian Change as Ruination".

- **بول كولبري:** "التغيير الزراعي كخراب".

23 June 2024

- **Saad Amira:** "Seasonal Agriculture in the Mountains of the West Bank: Colonial Practices and Resilience Mechanisms".

- **سعد عميرة:** "الزراعة الموسمية في جبال الضفة الغربية: ممارسات الاستعمار وآليات الصمود".